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RAPORT DE ACTIVITATE 

al consilierului local Florin ILIONI pentru anul 2021 

 

       

În conformitate cu prevederile art. 225 alin. (2) din Ordonanţa de Urgenţă 

a Guvernului nr. 57/2019, privind Codul Administrativ, cu modificările şi 

completările ulterioare, consilierul local este obligat să prezinte un raport anual 

de activitate, care este făcut public prin grija secretarului general al unităţii 

administrativ- teritoriale. 

Ca urmare a acestui fapt, redactez prezentul raport de activitate pentru 

anul 2021. 

           Pe parcursul anului 2021 au avut loc un număr de 34 ședințe de consiliu, 

40 de ședințe de comisie și 6 ședințe de prezentare a structurilor Primăriei 

Municipiului Arad, vis-a vis de numărul de angajați. Am participat cu prezență 

fizică la 32 de ședințe de consiliu, la 37 de ședințe de comisie și la toate cele 6 

privind reorganizarea numărului de salariați ai primăriei. 

În calitate de președinte al fostei comisii 5, din cadrul Consiliului Local al 

Municipiului Arad, am condus ședințele respectivei comisii și am dezbătut 

alături de colegi proiectele de hotărâre care țin de deciziile comisiei și ale 

plenului Consiliului Local al Municipiului Arad. 

Am discutat și am luat hotărâri pentru bunul mers al Filarmonicii Arad, 

având aici dezbateri de mai multe ori cu managerul și cu liderii de sindicat din 

această instituție a Municipiului Arad. Sigur, încă au rămas probleme de 

rezolvat și sper ca pe parcursul unei perioade cât mai scurte să fie rezolvate, așa 

încât această instituție de cultură să fie una de prestigiu pentru municipiul Arad 

și nu numai. 

Am propus soluții pentru rezolvarea problemelor financiare ale 

Filarmonicii, soluții care au fost dezbătute și incluse în Bugetul Municipiului 

Arad. De asemenea, am susținut câteva amendamente legate de rectificarea 

bugetară, amenajarea zonei sportive din fața Colegiul Național „Moise Nicoară” 

Arad, precum si amendamente legate de funcționarea SC CET Hidrocarburi 

Arad. 
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Am participat împreună cu Primarul Municipiului Arad, domnul Călin 

Bibarț la discuții cu locuitori ai străzii Gherghinei din Arad, în final această 

stradă și încă două  din vecinătate fiind refăcute și modernizate. 

Aproape de finalul anului am fost în vizită în Cartierul Aurel Vlaicu, pe 

str, Stupilor la blocurile A 36, A 37, A 38. Am discutat cu locuitorii din această 

zonă, luând act de doleanțele lor. Apoi am stabilit o nouă întâlnire cu acești 

cetățeni, la care am participat împreună cu domnul Primar Călin Bibarț. 

Având în vedere că zona dintre aceste blocuri, respectiv trotuarele si 

carosabilul este într-o stare de degradare, trotuare sparte și denivelate cu risc de 

accidentare pentru persoanele care circulă în zonă, străzile fiind nereparate și 

având multe gropi  s-a hotărât refacerea acestei zone din Arad, urmând să intre 

în lucru în anul 2022, imediat ce permit condițiile climatice. 

Pe parcursul anului 2021 am votat proiecte de hotărâre importante pentru 

funcționarea și dezvoltarea orașului, cum ar fi bugetul, funcționarea CET Arad 

deși în această chestiune sunt multe probleme de rezolvat pe viitor, acordarea de 

burse elevilor, rețeaua școlară. 

În calitate de președinte de comisie am organizat dezbaterea publică cu 

privire la Teatrul Vechi din Arad.  

 

 


